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Maine Coon Klubben 

Bestyrelsesmøde den 25/5 2015 

 

Tilstede: Simone, Gitte D, Lotte, Gitte H, Jannie og Sanne 

 

Dagsorden: 

 Velkommen  

Nyhedsmailen er blevet godt modtaget blandt medlemmerne. Ingen har meldt fra i forhold til ikke 

at ville modtage mailen. 

Tiltaget fortsætter og den sendes ca. ud hver 3. måned. 

 

Nyt fra FD: 

Klubben har fået en forespørgsel fra Felis Danica om der var kommentarer til indkomne forslag til 

Fifes general forsamling.  

Kun et af forslagene var relevant at forholde sig til, da det omhandler farveopdeling på udstillinger. 

Bestyrelsen havde ingen kommentarer, da forslaget ikke berører MCO direkte. 

Henvendelse ang. katte til fremvisning på Roskilde Dyreskue. Bestyrelsen sender informationen ud 

på klubbens FB side, da det kunne være fint at få vist vores race frem. 

Skriv ud af huset: Vigtigt at alt er rettet godt igennem og formuleret godt. Sanne er gerne 

behjælpelig både med formuleringer og rettelser. Brug hinanden til sparring. 

 

 Update fra arbejdsgrupperne 

o En aktiv hjemmeside 

Update af hjemmesiden. Der arbejdes på en ny database som indeholder: Nyhedsmail, 

medlemsdatabase, salgsliste. 
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Bestyrelsen har kontakt til et dygtigt hold, som arbejder med databaserne og står til rådighed i 

forhold til opbygningen af den nye hjemmeside. 

Simone er i gang med at rydde op i den nuværende hjemmeside, så den er klar til at overføre til 

den nye. 

o Fastholdelse af klubbens medlemmer 

Der er lavet et spørgeskema, som skal sendes ud til folk. Skemaet er klar og skal sendes ud i løbet 

af sommeren.  Der skal laves et skriv, der skal følge med spørgeskemaet, så det fremgår, hvorfor 

det er vigtigt at besvare. 

Der skal arbejdes med medlemsfordele. 

Der skal opfordres til, at opdrættere melder deres kælekat-købere ind i klubben. Der laves et skriv 

til hjemmesiden og det skrives ind i næste nyhedsmail. 

o Hvordan får vi nye medlemmer 

Der er lavet et nyt brev til de medlemmer, som melder sig ind. Det er lagt op på hjemmesiden. 

Der skal kigges på den nye flyer. Er den tidssvarende? De ting klubben stiller til rådighed til 

download, skal være mere tydeligt på hjemmesiden. 

Der skal laves mere opsøgende arbejde i forhold til MCO-folk på udstillinger. 

o Hvordan støtter vi bedst muligt op om nye opdrættere  

Gode råd på hjemmesiden. Hvad skal man være opmærksom på som ny opdrætter? Oplyse om 

muligheder / arrangementer for opdrættere hos hovedklubber og Felis Danica. 

Vejledere til rådighed via klubben.  

Hjælp på udstillinger til nystartede udstillere. 

o Arbejde for at udbrede viden om MCO standarden  

Sanne arbejder videre med idéen om et seminar om MCO-standarden til efteråret 

o Udarbejdelse af gode råd om opdræt  

Se punktet om støtte til nye opdrættere 

Der arbejdes desuden med Yankeedag omkring markedsføring. 
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 European Maine Coon Championship (EMC) 

o Gennemgang af EMC skema 

Der er ganske få poster, der skal besættes. Nyt skrives i EMC-skemaet. Bestyrelsen holder sig 

orienteret. 

Der er godt styr på udstillingen. Sanne og Simone deltager ved JYRAKs bestyrelsesmøde og får styr 

på de sidste detaljer. 

o Update fra pyntegruppen 

Pyntegruppen er i gang og har mange gode idéer i deres plan. Der er enkelte ting, der mangler 

afklaring, men de fremgår af EMC-skemaet. 

o Royal Canin 

Klubben har fået ny kontaktperson. Royal Canin er på udstillingen både lørdag og søndag. De 

glæder sig og bakker op om arrangementet. 

o Hvilke opgaver skal der løses? 

Lotte har lavet et skema i forhold til bemanding af standen. Det udfyldes lørdag på udstillingen. 

 

 Evt. 

Arrangementer i efteråret: 

Sommerfest: Lægges evt. sammen med en Yankeedag. Simone undersøger muligheder. 

Yankeedage: Pawpeds, udstillingsregler. 

 

Bestyrelsens telefonnumre skal opdateres på hjemmesiden. 

 

Alle i bestyrelsen kan poste på Facebook. 

 

Maine Coon Klubben har på nuværende tidspunkt 82 medlemmer. 

 


